
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 28/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 573/99 
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί 
του 9ου θέματος «Αίτηση Αριστοτέλη 
Σιδηρόπουλου για καταβολή από το Δήμο 
αποζ/σης της υπόχρεης ιδιοκτησίας του και 
εξόφληση της οφειλής του σε δόσεις». 

 
       Σήμερα 22 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 18-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παρευρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης Π. Πιτούλιας  
6. Δ.  Πέτκος Μ. Γαβρίδης  
7. Κ. Γκαβαϊσές Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ.  Βαφείδης Λ. Τσαβδαρίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Γ. Μανακούλης  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:     1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 565/99 
14. Α. Ταραλάς απόφασης προσήλθε ο κ. Εμμ. Σοφιανίδης 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ. 565/99  απόφασης 
16. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος & Ι. Ακριβόπουλος  
17. Β. Γιαννουλάκης 3) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.   566/99  απόφασης 
18. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησε ο κ. Χρ. Γεωργιάδης  
19. Ε. Σοφιανίδης 4) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 567/99  απόφασης 
20. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης 
21. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ. 571/99  απόφασης 
22. Ε. Κουκουρδής επανήλθε στην αίθουσα ο κ. Χρ. Γεωργιάδης 

   6) Κατά τη  συζήτηση της υπ' αριθ. 572/99 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Χρ. Γεωργιάδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον κ. Ι. Κουρουζίδη ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 
 Οφείλει 8.000.000 δρχ. σε κάποιους συμπολίτες. Η πρόταση της επιτροπής 
είναι τα χρήματα αυτά να τα δώσει ο Δήμος και μετά ο κ. Σιδηρόπουλος να τα δώσει 
στον Δήμο. Να δώσει συγκεκριμένα μετά την απόφαση μας 2.000.000 δρχ και τα 
υπόλοιπα σε 10 εξαμηνιαίες δόσεις. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Σκουμπόπουλος: 1) Για ποιο οικόπεδο μιλάμε; 2) Σε ποια περιοχή είναι το 
ακίνητο; 
 Δήμαρχος: Είναι στην οδό Άρεως μαζί με τους Κασσιωτάκη, Στεφιάδη κλπ. 
 Σκουμπόπουλος: Είναι μόνο αυτή η διαδικασία ή έχει κι άλλες; 
 Δήμαρχος: Τελείωσαν όλες. Εγώ θέλω να ξέρω αν καλέσατε στην επιτροπή 
τον κ. Κασσιωτάκη. Είναι σημαντικό να μην μας βγάλει τόκους. Δεν θέλουμε ν' 
ανακατευτούμε  με τόκους. 
 Εμείς θα πληρώσουμε την κύρια οφειλή με την προϋπόθεση ότι αύριο κ. 
Σιδηρόπουλε θα φέρεις 2.000.000 δρχ. στον Δήμο. Αλλά αν ζητάει τόκους , ο Δήμος 
δεν μπορεί να πληρώσει. 
 Σιδηρόπουλος: Για πότε θα ζητήσει τόκους; 
 Δήμαρχος: Από τότε που έγινε η αγωγή μέχρι τότε που θα εξοφληθεί, έχει το 
δικαίωμα να ζητήσει τόκους. Ο Δήμος δεν μπορεί να πληρώσει τόκους, ούτε 
νομιμοποιείται να πληρώσει τόκους. 
 Σιδηρόπουλος: Πότε θα τα δώσει ο Δήμος; 
 Δήμαρχος: Η επιτροπή να καλέσει τον κ. Κασσιωτάκη, αν δεν ήρθε στην 
επιτροπή  ν' αναβληθεί για το επόμενο Δ.Σ. Πρέπει να συναινέσει και ο κ. 
Κασσιωτάκης. 
  Σκουμπόπουλος: Αν η υπόθεση είναι στα δικαστήρια θα πρέπει ο κ. 
Κασσιωτάκης να κληθεί στη Δ.Ε., να καταργηθεί η δίκη και μετά να ' ρθει το θέμα 
στο Δ.Σ. 
 Δήμαρχος: Η Δ.Ε. δεν θα καταργήσει καμία δίκη γιατί δεν βρίσκεται σε δίκη 
με τον κ. Κασσιωτάκη. Ο Δήμος κατέβαλε τη δική του υποχρέωση στον κ. 
Κασσιωτάκη. Υπάρχουν τρίτοι που οφείλουν στον κ. Κασσιωτάκη, κατά αυτών έκανε 
καταψηφιστική αγωγή. 
 Εδώ μπορούμε να καταβάλουμε εμείς, όπως κάναμε σε όμοιες περιπτώσεις, 
μόνο αν ο κ. Κασσιωτάκης δεχθεί να πάρει το κεφάλαιο χωρίς τόκους ή αν αναλάβει 
ο κ. Σιδηρόπουλος να πληρώσει τους τόκους στον κ. Κασσιωτάκη. 
 Ν' αναβληθεί το θέμα για το επόμενο συμβούλιο. 
 Πρόεδρος:  Συμφωνεί το σώμα;   
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 9ου θέματος «Αίτηση 
Αριστοτέλη Σιδηρόπουλου για καταβολή από το Δήμο αποζ/σης της υπόχρεης 
ιδιοκτησίας του και εξόφληση της οφειλής του σε δόσεις» προκειμένου να 
επανεξεταστεί από την υπηρεσία. 



 
 Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    573/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Δ. Πέτκος Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Α. Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-12-1999 

Ο αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

Δημήτριος Ταχματζίδης 
 
 


